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22 February 2018, Houston TX, USA    Version 5.6         

 

Subject: Status of our products with respect to RoHS/ELV  

 

Dear Most Valued Customer 
 

Thank you for using SABIC products. 
 

 

SABIC has its manufacturing facility in about 60 locations across 35 countries in the world. We manufacture 

and/or sell, the CYCOLAC™, CYCOLOY™, EXTEM™, GELOY™, LEXAN™, NORYL™, NORYL GTX™, 

NORYL PPX™, ULTEM™, SILTEM™, VALOX™, XENOY™, XYLEX™ resins and LEXAN™, ULTEM™, 

VALOX™, THERMOCLEAR™ film/sheet and, COLORCOMP™, FARADEX™, KONDUIT™, 

LUBRICOMP™, LUBRILOY™, STAT-KON™, STAT-LOY™, THERMOCOMP™, THERMOTUF™, 

VERTON™ compounds, SABIC®PC. All existing grade-colors of the above mentioned Resins / Films / Sheets 

/Compounds, except products which are designed to consume Post Consumer Recycle (PCR), are referred in this 

document as ‘SABIC Products’ here after. 

 

The SABIC Products do not contain restricted substances mentioned in the table below as intentionally added 

components or as expected process impurities [above corresponding threshold limits mentioned in the below 

table] 
 

Reference Detail/Reference 

Regulation 

Restricted Substances Threshold 

Limits (%, 

W/W) 

Restriction of Hazardous 

Substances (RoHS)* 
Directive 2011/65/EU,  

2015/863/EU, 2017/2102/EU 

and amendments 

 

End-of-Life Vehicles (ELV) 
Directive (2000/53/EC, 

Directive (2016/774/EC)  and 

their amendments) 

- Lead and its compounds,  

 

 

 

 

0.1 each 

- Mercury and its compounds, 

- Hexavalent Chromium compounds, 

- Polybrominated biphenyls (PBBs) and 

- Polybrominated diphenyl ethers (PBDEs) 

- Bis(2-ethylhexyl) phthalate (DEHP) 

- Butyl benzyl phthalate (BBP) 

- Dibutyl phthalate (DBP) 

- Diisobutyl phthalate (DIBP) 

- Cadmium and its compounds 0.01 
* The SABIC Products could fully meet the EU ROHS 2.0 related substance restrictions; no any existing exemptions have been used.     
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We are disclosing above information, to the best of our knowledge, based upon data from our raw material 

suppliers or manufacturers. Please note that analysis of the raw materials and/or SABIC Product/s for presence of 

the above-mentioned substances on a routine basis neither is a part of our quality control plan, nor is a part of the 

SABIC Product specifications, and hence it shall not be construed as any warranty, expressed or implied.  

 

We recommend that users take appropriate precaution during storage, transportation and use of SABIC Products 

to avoid contamination and deterioration. Please refer to the product’s Safety Data Sheet (SDS) of the SABIC 

Products before use and consult our nearest representative, if there are further needs. 

 

Please be informed that, certain products are designed to consume Post Consumer Recycle (PCR) for 

Environmental waste reduction. The details about use of the PCR, if any, are stated in the respective 

SDS.  Please contact our Customer Service or Product Stewardship team to request information regarding the 

chemical compliance attributes of these products, which may differ from those contained in this letter. 

 

Do note that the information above is current as on the date of this letter.  The information provided in this letter 

is based upon information currently available to Seller.  I trust the above information will be of use to you. 

This letter supersedes all earlier communications on the same subject matter. If you have any further questions, or 

you require additional information on the above, please contact: webinquiries@sabic.com  

 (EU), or productinquiries@sabic.com  (US), or asiaproductinquiries@sabic.com  (AP). 
 
 

In the name of the manufacturer, 

 

for SABIC 

 

Mr. Gregory Porta 

Director, Product Stewardship & Toxicology 

SABIC 

2500 CityWest Blvd. 

Houston, 

TX, USA 
 

Enclosure: Nil 

mailto:webinquiries@sabic.com
mailto:productinquiries@sabic.com
mailto:asiaproductinquiries@sabic-ip.com
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2018 年 2 月 22 日       美国德克萨斯州休斯顿市          版本 5.6 

关于 RoHS/ELV 指令的确认函 

致:尊敬的客户    

        感谢您使用沙特基础工业公司的产品。 

        沙特基础工业公司在全球 35 个国家约 60 个地区拥有制造工厂。我司生产并/或出售以下产

品：CYCOLACTM、CYCOLOYTM、EXTEMTM、GELOYTM、 LEXANTM、NORYLTM、NORYL 

GTXTM、NORYL PPXTM、ULTEMTM、SILTEMTM、VALOXTM、XENOYTM、XYLEXTM系列树

脂，和 LEXANTM、ULTEMTM、VALOXTM、THERMOCLEARTM系列薄膜或板材，以及

COLORCOMPTM、FARADEXTM、KONDUITTM、LUBRICOMPTM、LUBRILOYTM、STAT-

KONTM、STAT-LOYTM、THERMOCOMPTM、THERMOTUFTM、VERTONTM系列共混聚合物、

SABIC®PC 系列树脂。除使用消费后回收料(PCR)作为原材料的产品外，所有现有的树脂、薄膜、

板材及共混聚合物等在下文中均称作“SABIC 产品”。  

        SABIC 产品未使用下表限制物质作为有意添加组分或预期的工艺杂质（超过下表所列阈

值）。 

参考详情/参考法规 限制物质 阈值 (%, W/W) 

《关于限制在电子电器设备中使用

某些有害成分的指令》(RoHS*), 

2011/65/EU、 2015/863/EU 指令、

2017/2012/EU 指令及其修订案)， 

 

报废车辆指令(ELV)

（2000/53/EC、 2016/774/EC 指令

及其修订版） 

- 铅及其化合物 

每一物质的阈值均

为 0.1 

- 汞及其化合物 

- 六价铬及其化合物 

- 多溴联苯 (PBBs) 

- 多溴联苯醚 (PBDEs) 

-邻苯二甲酸二(2 -乙基己基)酯 (DEHP) 

-邻苯二甲酸丁酯苄酯 (BBP) 

-邻苯二甲酸二丁酯 (DBP) 

-邻苯二甲酸二异丁酯 (DIBP) 

- 镉及其化合物 0.01 

        *SABIC 产品完全符合欧盟 ROHS 2.0 相关物质限制要求，没有使用任何现有的豁免条件。 

         

        基于目前现有的认知水平和原材料供应商/制造商提供的数据，我们提供此确认信息。请注

意，对原材料和/或 SABIC 产品进行是否含有上述物质的日常分析，既不属于我们质量控制计划

的一部分，也不是 SABIC 产品规格参数的一部分，因此该等信息不得被解释为任何一种明示或默

示的保证。 
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我们建议用户在储存、运输和使用 SABIC 产品时采取适当的预防措施，以避免污染和材料

变质。使用 SABIC 产品前，请参阅产品的安全数据表单(SDS)，如有进一步需求，请就近咨询我

们的销售代表。         

        为了减少环境废物的产生量及满足部分客户的生态标志需求，我司的部分产品有意使用了消

费后回收料(PCR)作为原材料。对产品中是否使用 PCR 的详细情况，请参见具体产品的 SDS。如

有需要，请联系我们的客服或产品安全监管团队咨询这些产品的化学品合规性信息，其结果可能

与本文确认情况有所不同。 

        以上信息在写此确认函时是最新的。该函中提供的信息是基于目前我司所掌握的有效信息，

相信会对您有所帮助。 

       此确认函取代之前所有与此主题相关的信函。如果您有进一步的技术问题，或需要上文内容

的其它补充信息，请发邮件至 webinquiries@sabic.com(欧洲区)、productinquiries@sabic.com(美洲

区)或 asiaproductinquiries@sabic.com(亚太区) 。 

  

以沙特基础工业公司之名义  

 

 

Gregory M. Porta, Ph.D.  

 

Director, Product Stewardship & Toxicology  

SABIC  

2500 CityWest Blvd.  

Houston,  

TX, USA  

 

Enclosure: Nil 

 

Note：This Chinese document is provided for your convenience. Not intended to be read independently.  

Please confirm the original in English one. In case there is a discrepancy between Chinese and English, 

the original English document is authentic. 备注: 我司提供此中文版文件以便于相关客户理解，请不

要单独阅读或使用它，如因中英文翻译差异而产生的歧义，请以英文原文为准。 
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